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PROTOKÓŁ Nr 37/20 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 22 października 2020 r. 

godz. 12:00 

 
 

Obecni na posiedzeniu KGKiM– 4 członków Komisji:  
 

1. Andrzej Grzyb 

2. Janusz Jarosz 
3. Regina Komorowska 
4. Wiesław Sobiechowski 

 

nieobecni na posiedzeniu KGKiM– 0 członków Komisji. 

 

 

Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej Wiesław Sobiechowski, który przedstawił proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

4. Zapoznanie się z projektem uchwały zmieniającym uchwałę w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi odebranymi z 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Miejskiej Kamienna góra oraz 

ustalenia wysokości stawki tej opłaty – 79.2020 

5. Zapoznanie się z projektem uchwały zmieniającym uchwałę w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości – 80.2020 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia 

składu liczbowego i osobowego Stałych Komisji Rady Miasta Kamienna Góra -

81.2020 
7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli utworzenia i 

przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Organizacja Turystyczna Ziemi 

Kamiennogórskiej- 82.2020 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra- 83.20202 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna 

Góra na 2020 rok – 84.2020 

10. Zapoznanie się z opinią w sprawie skargi nauczyciela na Dyrektora Szkoły Nr 1  

w Kamiennej Górze – BRM.1510.1.4.2020 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora 

Szkoły Podstawowej Nr 1 w Kamiennej Górze- BRM.0013.8.2020  

12. Zapoznani się odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału IOŚ Urzędu Miasta 

w/m na wniosek Komisji – BRM.0003.96.2020 ad.4. 

13. Zapoznani się odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału IOŚ Urzędu Miasta 

w/m na wniosek Komisji – BRM.0003.102.2020 ad.1. 

14. Zapoznani się odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału GL Urzędu Miasta 

w/m na wniosek Komisji – BRM.0003.103.2020 ad.1 i 3. 



2 
 

 

15. Sprawy różne. 

16. Zamknięcie posiedzenia.  

 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 
 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Ad.4. -79.2020 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Kierownik Wydziału Infrastruktury i Ochrony  Środowiska Magdalena 

Bręśkiewicz /zał. Nr 1 do protokołu/.   

 

Przewodniczący KGKiM W. Sobiechowski zapytał w jaki sposób zostały doliczone 

koszty za kwoty netto?  

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz odpowiedziała, że 220 zł za 1 tonę 

odpadów – zgodnie z umową. 

 

Przewodniczący KGKiM W. Sobiechowski stwierdził, że transport to odbiór. 

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz dodała, że w umowie są podane koszty  

z tytułu odbioru i transportu. Ilość odpadów x stawka = cena zgodnie z umową „in 

house”, która obowiązuje nas do przyszłego roku. 

 

Przewodniczący KGKiM W. Sobiechowski stwierdził, że Gmina Miejska Kamienna 

Góra finansuje koszty transportu innych gmin, kalkulacja jest roniona tak, żeby 

wyszło 28zł. Zapytał również po co urząd robił kalkulację, skoro Sanikom narzucił 

cenę za tonę odpadu? 

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz odpowiedziała, że rzetelnie przedstawiła 

koszty, większością głosów walnego zgromadzenia była decyzja. Dodała, że 

kalkulacja musi być ponieważ trzeba ją wysłać do RIO. 
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Komisja negatywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały przy 0 głosach „za”, 4 

głosach „przeciw” i  0 głosach „wstrzymujących się”.  

 

Ad.5. -80.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Kierownik Wydziału Infrastruktury i Ochrony  Środowiska Magdalena 

Bręśkiewicz /zał. Nr 2 do protokołu/.   

 

Przewodniczący KGKiM W. Sobiechowski zapytał po co urząd robił kalkulację, 

skoro Sanikom narzucił cenę za tonę odpadu? Cena wzrosła o prawie 100%. 

 

Przewodniczący Radny Miasta Janusz Jarosz dodał, że Sanikom nie robi nic, żeby 

zaoszczędzić, jest tylko wzrost cen. 1 300 000 zalegają mieszkańcy, 700 tys. zł Miasto 

musi zapłacić rekompensaty, co razem daje 2 mln zł. Dlaczego prawnicy nie zajmą się 

sprawą windykacji? 

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz odpowiedziała, że dokumenty są do 

wglądu. „Ja jestem zobowiązana wg przepisów prawa. Mogę naliczyć opłatę od osób 

zdeklarowanych. Jeżeli będzie inaczej, RIO pociągnie nas do odpowiedzialności. Taka 

sytuacja jest w całym kraju. Podwyżki zostały uchwalone za czasów starego zarządu 

w lipcu. Sanikom rozlicza się za przepracowany rok. Nie mogę oceniać kwestii 

działalności spółki”. 

 

Radny A. Grzyb zapytał o program naprawczy spółki. 

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz odpowiedziała, że Miasto nie jest stroną 

żeby decydować i opracowywać program naprawczy spółki. Największy koszt jest za 

zmieszane odpady komunalne.  

 

Komisja negatywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały przy 0 głosach „za”, 4 

głosach „przeciw” i  0 głosach „wstrzymujących się”.  

 
 

Ad.6.  - 81.2020 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił i szczegółowo omówił 

Przewodniczący Komisji GKiM Wiesław Sobiechowski /zał. Nr 3 do protokołu/. 
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 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

Ad.7. - 82.2020 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Kierownik Wydziału Promocji i Polityki Społecznej Natalia Mataczyńska /zał. Nr 

4 do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.8-. - 83.2020 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 5 do protokołu/.  

 

Ogólna prognoza. Wprowadzamy dwa zadania w przedsięwzięciach. Plan dochodów 

zwiększamy o 304 tys. zł – dotacja na remont mostu na ul. Lompy. Dotacja  

z Funduszu Dróg Samorządowych. 235 tys. to wkład własny, całość zadania 500 tys. 

zł. Wprowadzenie do budżetu będzie skutkowało ogłoszeniem przetargu. Całość 

zadania będzie finansowana w przyszłym roku. Zadanie inwestycyjne rozłożone na 

lata. COJ pozyskał dofinansowanie na projekt „Radosna edukacja w przedszkolu”.  

W ramach tego zadania w tym roku mają być wykorzystane 254 tys. i 50 tyś wkładu 

własnego. W przyszłym roku 698 tys zł., 150 ty zł wkładu własnego na zadania warte 

ponad 1 mln. zł. Finansowanie przedszkoli nr 1, 2 i 3 jest to program dla dzieci 

niepełnosprawnych. Przedszkole nr 1 zakupi montaż nawierzchni, huśtawki, gniazdo, 

pozostałe przedszkola zakupią komputerowe programy edukacyjne, sprzęt do 

rehabilitacji, klocki edukacyjne, będą również zajęcia indywidualne dla dzieci  

z niepełnosprawnościami. 50 tyś zł z wkładu własnego przeznaczymy  

z oprocentowania kredytów. Przesunięcia między paragrafami płacowymi z 404 na 

ZUS  i wynagrodzenia. 2. załącznik do inwestycji 350 tyś zł. na most zwiększa się 

plan wydatków. 3. Paragraf z 7 na 9 do rozliczenia ze środków unijnych. Przesunięcia 

między paragrafami – zadanie dotyczące oświetlenia. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.9. - 84.2020 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 
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Skarbnik Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 6 do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.10. – BRM.1510.1.4.2020 
 

Komisja zapoznała się z ww. opinią /zał. Nr 7 do protokołu/. 
 

Ad.11. – BRM.0013.8.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił i szczegółowo omówił 

Przewodniczący Komisji GKiM Wiesław Sobiechowski /zał. Nr 8 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.12. – BRM.0003.96.2020 ad.4. 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 9 do protokołu/. 
 

Mając na uwadze odpowiedź komisja wnioskuje o udostępnienie umowy zawartej  

z firmą na zimowe utrzymanie dróg I chodników. Ponadto Komisja wnioskuje  

o przedstawienie kosztów zimowego utrzymania dróg I chodników jakie Miasto 

poniosło w latach 2017-2019.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wnioski- jednogłośnie. 

 

Powyższy wniosek Komisji stanowi zał. Nr 10 do protokołu. 

 

Ad.13. – BRM.0003.102.2020 ad.1. 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. nr 11 do protokołu/.  

 

Ad.14. – BRM.0003.103.2020 ad.1 i 3 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. nr 12 do protokołu/.  

 

Ad.15. Sprawy różne.   

 

1. Komisja Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady Miasta Kamienna Góra 

wnioskuje o rozpatrzenie możliwości zamontowania lustra drogowego na wysokości 

budynku przy ulicy Katowickiej 27, przy wyjeździe z podwórka na drogę główną. 

Montaż lustra zwiększy bezpieczeństwo mieszkańców i kierowców wyjeżdżających z 

drogi wewnętrznej.  
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2. Komisja Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady Miasta Kamienna Góra 

wnioskuje o wykonanie progu przy wejściu do budynku przy ulicy Katowickiej 22. 

Zadanie to miało być zrealizowane w poprzednim roku, przy okazji montażu drzwi.  

 

3. Komisja Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady Miasta Kamienna Góra 

wnioskuje o ocieplenie wewnętrznej ściany budynku przy ulicy Katowickiej 22  

w lokalu nr 1. W okresie jesienno-zimowym podczas występowania przymrozków, 

ściana nabiera wilgoci. Najemcy lokalu systematycznie remontują ścianę, jednak po 

pewnym czasie wilgoć pojawia się na nowo. 

 

4. Komisja Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady Miasta Kamienna Góra 

wnioskuje o usunięcie klonu przy ulicy Legnickiej. Drzewo jest spróchniałe i stwarza 

realne zagrożenie dla mieszkańców. Sprawa była zgłaszana przez radnego i 

mieszkańców ulicy Legnickiej.  

 

5. Komisja Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady Miasta Kamienna Góra 

wnioskuje o informację na jakim obecnie etapie jest realizacja oświetlenia przy ulicy 

Jeleniogórskiej 57? 

 

6. Komisja Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady Miasta Kamienna Góra 

wnioskuje o interwencję w sprawie wykonania instalacji gazowej w budynku przy 

ulicy Kościuszki 34/4. Mieszkanka lokalu podejmowała próby kontaktu w tej sprawie 

z technikiem Spółki Mieszkaniowej, jednak bezskutecznie.  

 

7. Komisja Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady Miasta Kamienna Góra 

wraca się z zapytaniem jakie podjęto działania w sprawie udzielenia pomocy 

lokatorom budynku przy ulicy Ptasiej 10/1 w związku z remontem pomieszczenia i 

wykonaniem wentylacji? Sprawa trwa rok.  

 

8. Komisja Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady Miasta Kamienna Góra 

wnioskuje o zlikwidowanie szkód przy ulicy Okrzei 10, wyrządzonych przez jednego 

z lokatorów budynku.  Mieszkaniec wylał żrącą substancję na ściany i posadzkę, na 

klatce schodowej. W sprawie interweniowała Policja oraz Spółka Mieszkaniowa. 
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Komisja prosi Spółkę Mieszkaniową o poważne i pilne potraktowanie sprawy.  

 

9. Komisja Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady Miasta Kamienna Góra 

zwraca się z prośbą o zwrócenie uwagi na niewłaściwe zachowanie technika Spółki 

Mieszkaniowej, w związku ze zgłoszeniem mieszkańców nieruchomości przy Placu 

Wolności 7, o zniszczonych drzwiach wejściowych od strony rynku. Pan ….. zgłaszał 

sprawę do Spółki Mieszkaniowej, gdzie poinformowano go, żeby osobiście złożył 

zawiadomienie na policję oraz   założył sprawę z powództwa cywilnego 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wnioski- jednogłośnie 

 

Powyższe wnioski  Komisji stanowią zał. Nr 13 do protokołu.  

 

Ad.16. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono.  
 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska 
 

        Przewodniczący KGKiM 

 

        /-/ Wiesław Sobiechowski 
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